
 

JAMARSKA ZVEZA SLOVENIJE 

Lepi pot 6 

1000 Ljubljana 

 predsedstvo@jamarska-zveza.si 

 https://jamarska-zveza.si 

 

 

Št. zapisnika: 13/22-24 

Ljubljana, 5. 6. 2023 

Zapisnik 13. redne seje predsedstva JZS 

 

Člani predsedstva: Robert Anžič, Igor Benko, Marko Erker, Aleš Lajovic, Maks Merela, Matej 

Mihailovski, Klemen Mihalič, Samo Milanič, Lea Pavrič, Maks Petrič, Damijan Potrpin, Miha Staut, 

Damijan Šinigoj, Bernard Štiglic, Jure Tičar, Marko Zakrajšek, Walter Zakrajšek 

 

Člani NO: Miha Čekada, Sašo Finžgar, Robert Rehar 

 

Gost: Tea Šmarčan 

 

Prisotni na trenutni seji so podčrtani. 

 

Seja se je pričela ob 18:30. 

 

Dnevni red 

1. Sprejem dnevnega reda 
2. Potrditev zapisnika 12. seje predsedstva 
3. JZS opravila in realizacija sklepov 
4. Poročila in realizacija sklepov 

4.1. Poročilo predsednika 
4.2. Poročilo tajnika 
4.3. Poročilo blagajnika 
4.4. Poročilo katastra 
4.5. Poročilo JRS 
4.6. Poročilo službe za varstvo jam 
4.7. Poročilo službe za izobraževanje 
4.8. Poročilo varnostno tehnične službe 
4.9. Poročilo službe za jamsko in tehnično potapljanje 
4.10. Poročilo službe za šport 
4.11. Poročilo službe za jamski turizem 
4.12. Poročila članov predsedstva 

5. Nadzorni odbor 
6. Razno 
 
Ad. 1 
Nekoliko popravljen dnevni red je soglasno sprejet. 

 

Ad. 2 

Predsedstvo sprejema zapisnik 12. seje. 

Sklep 026/22-24: Predsedstvo sprejema zapisnik 12. seje. 



 

Ad. 3 

Nismo obravnavali. 

 

Ad. 4 

Predsednik: 

Na slavnostni seji smo podelili priznanja in zahvale JZS. Prireditev je lepo uspela. 

15. 6. bosta s podpredsednikom v Bovcu na seji občinskega sveta predstavila idejo centra jamarstva. 

Iz Brazilske ambasade je dobil vabilo na delovno večerjo s ponudnikom ne-eksplozivne mase za širjenje 

ožin. 

 

Tajnik: 

Pošto sproti pobira. Ni posebnosti. V zadnjem času je bilo veliko priporočene pošte. 

 

Blagajnik: 

Stanje na računu: 8.654,95 € 

Plačane refundacije za intervencijo v Vranjedolski jami, stroški študentov, ki so delali pri čiščenju 

vodnjakov. Plačal je tudi zavarovalne premije in tisk revij Jamar. Dela na drugem zahtevku za izplačilo 

za URSZR. Društvom je poslal poročila in račune. Pripravil je poročilo o porabi sredstev za projekt 

čiščenja vodnjakov. 

 

Kataster: 

Delo službe poteka brez posebnosti. Baze jam še ni, prav tako ne naročilnice za podatke iz IZRK. 

 

JRS: 

Poročilo je vodja JRS poslal po e-pošti. 
• Intervencija: izvlek ustreljenega psa – RC NM 
• Reševalne vaje: RC Lj v Šolnovem breznu. Na to temo članek v sobotnem, 27.5., Delu. 

▪ RC NM v Dvojna Katedrala 
▪ RC Po, To in Se v Predjami 

• Vsi kandidati za JRS bolničarje opravili izpit. 
• Wings for life – 12 JRS tekačev. 
• Dimnik Trbovlje. Na pobudo organizatorja vzponov na dimnik smo se Damijan Potrpin, Bernard 

Štiglic in jaz udeležili sestanka z županom Trbovelj. Želja, kaj adrenalinskega narediti na in okoli 
dimnika, je veliko. S strani JRS bom organiziral vzpon in ogled dimnika za prikazno vajo 
reševanja obnemoglega na lestvi. Dimnik je visok 360m. 

• Bovec. Udeležili, redarji na tekaški prireditvi Maraton Bovec, smo se piknika. Zahvala za nazaj 
in lobiranje za naprej. Maraton bo 16.8.2023. Prijetno druženje. 

• Sestanek vodstva JRS. Upam da uspešno uredili ponudbe za nabavo, da blagajnik lahko izstavi 
zahtevek za II obrok. Gospodar in predstavnik ekipe za širjenje ožin pregledala opremo in 
sestavila seznam manjkajoče opreme. Uredili koledar JRS aktivnosti. 

• Medicinska ekipa je bila na sestanku v Logatcu. Opravili so analizo intervencije v Vranjedolski 
jami, pregledali oskrbovalne komplete, dodelali seznam opreme, zamenjali uničeno oz. 
poškodovano opreme. Določili smo skrbnike oskrbovalnih kompletov po RC. Predelali smo 
izobraževanje medicinske ekipe JRS in sestavili okviren program za mednarodno izobraževanje 
vseh jamarjev: Speleo Trauma Care, ki bo organiziran med vikendom v oktobru 2023. 
Predlagana je sprememba pravilnika JRS, v katerega bi dodali nove specialnosti JRS. 

• V Ajdovščini so organizirali prikaz reševanja ukleščene osebe. 



 
Varstvo jam: 

Ni bilo poročila. 

 

Izobraževalna služba: 

V imenu vodje izobraževanja je poročal Damijan Šinigoj. Prikazano znanje na izpitu je bilo zadovoljivo. 
Prav tako je pohvaljen organizator. 
 
Varnostno tehnična služba: 

Poročilo je poslal po e-pošti. 

V tehnično področje bi lahko uvrstili izobraževanje, ki ga je organiziral Robert Rehar v zvezi z 

reševanjem zasutih. Predsedniku je posredoval predloge modelov čelad za nabavo JRS. 

 
Služba za jamsko in tehnično potapljanje: 

Ni bilo poročila. 
 
Služba za šport: 

Tekme v Ajdovščini so se udeležili jamarji in gasilci. Tudi v Kranju je bila izpeljana tekma. Predsednik je 

z izplenom letošnjih tekmovanj zelo zadovoljen. 

 

Služba za jamski turizem: 

Ni bilo poročila. 

 

Člani predsedstva: 

Komisija za priznanja je podelila priznanja. 

Revija Jamar je končno izšla. V prihodnje bi bilo zanjo dobro pridobiti sponzorska sredstva. 

 

Ad. 5 

Pripombe so podajali sproti. 

 

Ad. 6 

Tea Šmarčan je predstavila kamp mladih jamarjev iz držav FSE, ki bi ga avgusta naslednje leto radi 

organizirali v Sloveniji. 

 

Sklep 027/22-24:: Predsedstvo JZS se je seznanilo z namero organizacije mladinskega jamarskega 

tabora v Sloveniji in ga načeloma podpira. Na septembrski seji organizatorji poročajo o napredku. 

 

V imenu Kluba Kraški krti se je Samo Milanič zahvalil predsedniku JZS za sodelovanje in podporo. 

 

Seja je bila zaključena ob 21:10. 

 

Zapisnikar: Marko Erker 


